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Zarząd ZZPRC informuje iż na przyszły tydzień planowane jest spotkanie Związków Zawodowych z Zarządem
Elektrowni w celu kompleksowego wyjaśnienia kwestii związanych z „ Bolero”. 

Na dzień dzisiejszy obowiązują „stare zasady” i brak jest przesłanek do nieracjonalnych zachowań. Przypominamy,
że regulamin otrzymany w ubiegłym roku zawiera wszelkie informacje, również te dotyczące kosztów związanych z
wykupem częściowym lub całkowitym. Indywidualna decyzja powinna być racjonalna (koszty wykupu!) w oparciu o
rzetelną informację. 
Środki gromadzone w funduszu miały wspierać nasze przyszłe emerytury i przedwczesne ich skonsumowanie wydaje
sie nieuzasadnione zwłaszcza , że koszty wykupu wynikajace z umowy  skutecznie do tego zniechęcają.
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